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Utkast til referat FAU-møte Sandved skole  

Dato: 16.04.2018 

Tid: 18:00 – 19:30 

Tilstede:  

1a x 2a x 3a x 4a  5a x 6a vara 7a x SFO 1  

1b x 2b x 3b x 4b X 5b x 6b  7b  SFO 2  

1c x 2c x 3c x 4c X 5c x 6c x 7c x   

1d  2d x 3d  4d X 5d x       

 

Fra skolen: ingen tilstede 

Fra SFO: ingen tilstede 

Referent: Cathrine Stølsvik 

Sak   

1.  Velkommen 

Godkjenning av referat 

 

Referat godkjent OK 

2.  Info fra skolen og 

diverse 

 

Grunnet møte for foreldre til høstens 1. klassinger kunne ikke 

ledelse eller SFO møte  

Kjartan Brunvær har kaldt inn til eget dugnadsmøte i forbindelse 

med rydding og planting i skolegården.  

9. april var det foreldremøte/foredrag om Nettvett på Fredheim 

Arena.  Flere positive tilbakemeldinger.  

Det opplevdes at der var få foreldre tilstede.  

Hva kan årsaken være: 

*Ikke lett når det er annet sted / fremmed lokasjon.  

*Ingen mulighet for å samles klassevis etterpå.  Et samlingspunkt 

for samtale etterpå var savnet. 

*Har vært på skolen før. Foreldre prioriterte det ikke. 

*Skal de brukes igjen, må de bli utfordret på å spisse seg mer. 

3.  Diskusjon - Hva tenker 

vi om dagens FAU 

organisering?  

Skal vi endre måten 

FAU er organisert på?  

   

Det er positive sider med hvordan FAU er organisert i dag, og det 

finnes forbedringspotensiale. FAU ble delt inn i mindre grupper for 

diskusjon rundt hva som fungerer og hva som fungerer mindre 

med dagens FAU. Det ble også diskutert hva man tenker om en 

endring i sammensetning og organisering av dagens FAU. 

Det som er bra med dagens FAU er at praktiske oppgaver lett blir 

løst fordi det er mange å spille på lag med. Informasjonsflyten ned 

i klassene er bra og avstanden mellom klasse/FAU er liten. Det 

etterlyses allikevel retningslinjer og tips for hvordan en FAU-

representant har dialog med sin klasse. Informasjonen oppleves 

noe variabel. Det er alltid en/to representant pr. trinn tilstede i 
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FAU-møtet. Fravær oppleves ikke prikært. Tradisjonen med årshjul 

er bra. Dialogen med ledelsen er god.  

 

I samtalen om hva som funger mindre bra i dagens FAU ble det 

påpekt møte i seg selv. Det tar lang tid å diskutere seg gjennom 

tema, saker og oppgaver. Det oppleves at FAU har fokus på 

praktisk oppgaveløsing fremfor å sette viktige saker på dagsorden. 

Dialogen med ledelsen er god, men passiv. Kan det være grunnet 

vanskeligheten med å ytre seg i et stort fora? Er terskelen for å ta 

ordet for høy? 

 

FAU sine innspill betyr mye for skolen, og FAU/skole arbeider 

jevnlig med å holde god dialog i sakene som tas opp. 

 

Skal man så endre på organiseringen og representasjonen i FAU? 

Det er flertall for å sette ned en arbeidsgruppe som ser videre på 

dette. En oppgave basert på ordlyden som ble sendt alle foreldre 

vil bli levert arbeidsgruppen. Gruppen legger frem forslag. 

Forslaget vil bli stemt over.  

Arbeidsgruppen består av Hulda (6B), Svein Oddvar (6A og 

nestleder FAU), Randi (2D), Tore Øvernes (2A), Anne Christine (1B) 

4.  Eventuelt Ønskede saker til neste møte ble fremmet. De som fremmet 

sakene er blitt bedt om å sende leder et saksfremlegg for saksliste 

og videreformidling til ledelsen. 

Sakene: 

*Status på elevmasse og hva ledelsen tenker om det at det blir 

flere enn kapasiteten klarer. FAU ønsker ikke bussing av elever til 

andre skoler. 

 

*Hvordan håndteres behovet for et allrom / et samlingssted. 

Brannforskrifter hindrer oss i dag å benytte gymsalen. Hva er 

status og fremdrift. 

 

*Skjerm og mat. Skjerm generelt, som en erstatning 

- diskusjon i klassene. Hva ser de? Hva er skjer når man skal se og 

spise samtidig? 

- KFU har uttalt seg. Uttalelse legges ved som sakspapir til neste 

FAUmøte 

 

*Chromebook inn i skolen neste år.  Spørsmål til skolen om 

opplæring i touch på skolen i forkant.  

 

 

Neste FAU-møte mandag 7. mai kl. 18.00-19.30. 


